

Date: 5th March 2026

التاريخ: ٥ مارس ٢٠٢٦

Sub: Resolution of Board meeting

الموضوع: قرارات مجلس الإدارة

The Board of Directors of OQ Gas Networks SAOG the ("Company") met on 5th March 2026, to discuss different agenda items and during the meeting, several decisions were made. Herein, we outline the key resolutions:

إجتمع مجلس إدارة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع. ("الشركة") بتاريخ ٥ مارس ٢٠٢٦، لمناقشة عدة بنود خلال جدول أعماله، وخلال الإجتماع تم اتخاذ عدة قرارات. وفيما يلي، نوضح القرارات الرئيسية:

1. Approval of the Audited Financial Statements:

- The Board of Directors approved the Audited Financial Statements for the year ending 31st December 2025 which will be made available on our page on the MSX website.

١. إعتدات البيانات المالية المدققة:

- إعتد مجلس الإدارة البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م وسوف يتم إدراج البيانات المالية المدققة على صفحة الشركة في بورصة مسقط.

2. Proposal of dividend amount to Annual General Meeting ("AGM"):

- The Board of Directors proposed 5.6 Baiza per share as a cash dividend for the second half ending 31st December 2025 for shareholders' approval at the upcoming AGM planned to be conducted on 25th March 2026.

٢. اقتراح مبلغ توزيع الأرباح النقدية للجمعية العامة العادية السنوية:

- اقترح مجلس الإدارة توزيع أرباح نقدية للمساهمين بمقدار ٥,٦ بييسه للسهم الواحد عن النصف الثاني من السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥، وسوف يتم عرض هذا المقترح لموافقة المساهمين في إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية والمزمع عقدها في ٢٥ مارس ٢٠٢٦.

3. Approval of the Annual General Meeting ("AGM") Agenda and date:

- The Board of Directors approved the AGM agenda and date which will be held on Wednesday, 25th March 2026 at 7:00 PM via the electronic platform of Muscat Clearing and Depository Company.

٣. إعتدات جدول أعمال الجمعية العامة السنوية العادية وموعد الإعتدات:

- إعتد مجلس الإدارة جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوية والمزمع عقدها يوم الأربعاء الموافق ٢٥ مارس ٢٠٢٦م في تمام الساعة السابعة مساءً وذلك عبر المنصة الإلكترونية التابعة لشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

Best regards

Mansoor Al Abdali
Chief Executive Officer

Mansoor Al Abdali

أطيب التحيات

منصور العبدلي
الرئيس التنفيذي

